	Исходный текст на английском языке: 

Adobe today announced that its Digital Publishing Suite will incorporate support for Apple's forthcoming Newsstand feature for iOS 5. Newsstand is intended to serve as the organization hub for digital subscriptions in iOS 5, offering users easy access to the latest content downloaded in the background. 
Adobe's software will allow publishers to create digital editions of their magazine and newspaper applications that automatically deliver content to the Newsstand application on iOS devices. The compatibility will launch "soon after" Apple debuts iOS 5, which is expected sometime this fall.
Publishers will be able to use Digital Publishing Suite to create files that are detected by Newsstand and automatically downloaded to the Newsstand shelf, eliminating long download times which can present a barrier to reading content on iPad devices. Applications built with Adobe Digital Publishing Suite and enabled for Newsstand will allow publishers to better merchandise their content with support for Newsstand push notifications and icon covers displayed on the Newsstand shelf, reflecting the latest issue of the magazine or newspaper.
A number of publishers including Cond? Nast and Reader's Digest have utilized Adobe's publishing tools to bring their content to the iPad, making Newsstand compatibility for Adobe's Digital Publishing Suite an important step toward making Newsstand the one-stop place for users to manage their digital subscription content on their iOS devices. 

	Перевод текста на русский язык: 

Сегодня Adobe сообщила о том, что Digital Publishing Suite будет поддерживать ожидаемую в iOS 5 функцию Newsstand. Напомним, что программа Newsstand разработана как организационный хаб для цифровых подписок в iOS 5, с помощью которого пользователи смогут получить быстрый доступ к недавно загруженному контенту.
Программное обеспечение Adobe позволит издателям создавать цифровые приложения выпусков журналов и газет, которые будут автоматически доставлять их в приложение Newsstand на устройства iOS. Совместимость будет налажена сразу же после презентации «яблочного» iOS 5, которая предположительно состоится этой осенью.
С помощью Digital Publishing Suite издатели смогут создавать файлы, которые будут распознаваться и автоматически загружаться на «полки» Newsstand, устраняя при этом временные задержки при чтении контента на iPad. Встроенные в Adobe Digital Publishing Suite и адаптированные для Newsstand приложения позволят издателям быстрее и лучше реализовывать свой продукт, тем более при наличии push-уведомлений и значков с информацией о последнем издании журнала или газеты.
Condé Nast и Reader's Digest в числе некоторых других издательств уже задействовали программу Adobe  для того, чтобы донести информацию до пользователей iPad, тем самым подтверждая важность подобной совместимости. Благодаря этому Newsstand станет универсальным местом для пользователей устройств iOS, где они смогут легко управлять своими цифровыми подписками. 



